
Protokół nr 11/2025 

z posiedzenia XI Komisji Budżetu i Finansów 

z dnia 19 maja 2025 r. 

 

Obecni: 

Artur Baranowski, Adam Bartnicki, Agnieszka Djorić, Paweł Maciejewski, Beata Manowiec, Stanisław 

Pazera, Rafał Tokarz, Agnieszka Zawiślak,  

Nieobecni:  

Alicja Szapował,  Lilia Wolańska, Waldemar Wilczyński 

Goście: 

Paweł Kulig – Burmistrz Miasta  

Paweł Rudkowski – Zastępca Burmistrza 

Agnieszka Pogońska – Skarbnik Miasta  

Ireneusz Żurawski – Kierownik SPZOZ Przychodni Rejonowej w Złotoryi 

 

Prowadząca posiedzenie: 

Agnieszka Djorić – Przewodnicząca Komisji  

 

Posiedzenie XI Komisji BiF w dniu 19 maja 2025  r. o godz. 14:30 otworzyła przewodnicząca Agnieszka 

Djorić.  

W posiedzeniu uczestniczyło 8 radnych, co stanowiło kworum, przy którym Komisja mogła 

obradować. 

Przewodnicząca Komisji przedstawiła porządek obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia Komisji. 

2. Przyjęcie porządku obrad Komisji. 

3. Przyjęcie Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 23.04.2025 r. 

4. Przychodnia Rejonowa w Złotoryi - wynik finansowy w 2024 r. Plany na rok 2025. 

  Sprawozdanie finansowe Przychodni Rejonowej w Złotoryi za 2024 r. 

5. Omówienie projektów uchwał: 

a) w sprawie zmian w budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 2025 rok 

b) w sprawie zmiany uchwały nr 0007.VIII.64.2024r. Rady Miejskiej w Złotoryi z dnia 18 grudnia 

2024r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej Gminy Miejskiej Złotoryja 

c) w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia pomiędzy Gminą Miejską Złotoryja,  

a Województwem Dolnośląskim, dot. udzielenia pomocy finansowej w formie dotacji celowej 

na opracowanie dokumentacji projektowej sieci trasy rowerowej w ramach „Dolnośląskiej 

Cyklostrady” – Trasa Via Regia. 

d) w sprawie pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami komunalnymi z dochodów 

własnych z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie posiedzenia Komisji. 

 

Ad. 1 Wyniki głosowania jawnego w sprawie: sprawdzenia obecności 

OBECNY: 8 

NIEOBECNY: 3 

 

Ad. 2 Wyniki głosowania jawnego w sprawie: przyjęcia porządku obrad Komisji. 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 



NIEOBECNI: 3 

 

  

 Ad. 3 Wyniki głosowania jawnego w sprawie: przyjęcia Protokołu z posiedzenia Komisji w dniu 

23.04.2025 r. 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 

 

Ad. 4  Ireneusz Żurawski – Kierownik SPZOZ Przychodni Rejonowej w Złotoryi omówił Sprawozdanie 

finansowe Przychodni Rejonowej w Złotoryi za 2024 r. 

 

Wyniki głosowania jawnego w sprawie: zatwierdzenia rocznego sprawozdania finansowego 

Przychodni Rejonowej w Złotoryi za 2024 rok 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 

 

[o godz. 14.44 posiedzenie komisji opuścił Ireneusz Żurawski i Burmistrz Paweł Kulig] 

 

Ad. 5 a) Wyniki głosowania jawnego w sprawie: zmian w budżecie Gminy Miejskiej Złotoryja na 

2025 rok 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3.  

Ad. 5  b) Wyniki głosowania jawnego w sprawie: zmiany uchwały nr 0007.VIII.64.2024r. Rady 

Miejskiej w Złotoryi z dnia 18 grudnia 2024r. w sprawie wieloletniej prognozy finansowej 

Gminy Miejskiej Złotoryja 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 

 

Ad. 5 c) Wyniki głosowania jawnego w sprawie: wyrażenia zgody na zawarcie Porozumienia 

pomiędzy Gminą Miejską Złotoryja, a Województwem Dolnośląskim, dot. udzielenia pomocy 

finansowej w formie dotacji celowej na opracowanie dokumentacji projektowej sieci trasy 

rowerowej w ramach „Dolnośląskiej Cyklostrady” – Trasa Via Regia. 

ZA: 8 

PRZECIW: 0 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 3 



Ad. 5 d) Wyniki głosowania jawnego w sprawie: pokrycia części kosztów gospodarowania odpadami 

komunalnymi z dochodów własnych z pobranej opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi 

 

[o godz. 15:06 do posiedzenia komisji dołączył Waldemar Wilczyński] 

 

Głos zabrali:  

 

Agnieszka Djorić – w sprawie prośby o wyjaśnienie uzasadnienia do podejmowanej uchwały, gdzie  

napisano: (...) Dodatkowo, system zmaga się z poważnym problemem jakości prowadzonej segregacji 

„u źródła”. Z danych posiadanych przez Wydział Ekologii i Gospodarki Odpadami wynika, że ok. 70% 

mieszkańców nie segreguje odpadów w ogóle lub robi to w sposób nieprawidłowy. Prowadzi to do 

znacznego zanieczyszczenia frakcji selektywnych, które w takim stanie nie nadają się do recyklingu  

i muszą być przekierowane do droższej obróbki zmieszanej lub unieszkodliwiania (...)” – radna zadała 

pytanie, czy wdrożenie systemu inteligentnych śmietników na pewno się sprawdza, gdyż z informacji  

o liczbie ( 70%)  mieszkańców nie segregujących śmieci jasno wynika, że inteligentne systemy, których 

koszt zakupu był bardzo duży, nie doprowadził do zwiększenia segregacji odpadów w mieście.  

 

Agnieszka Zawiślak – w sprawie uzasadnienia do podejmowanej uchwały, gdzie radni nie wiedzą 

dokładnie o jakiej kwocie pokrycia części kosztów mówimy, z czego wynika ta ewentualna dopłata,  

i jak miasto chce rozwiązać problem tak dużego braku segregacji odpadów. 

 

ZA: 6 

PRZECIW: 1 / Agnieszka Zawiślak/ 

WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2 / Agnieszka Djorić , Paweł Maciejewski/ 

BRAK GŁOSU: 0 

NIEOBECNI: 2 

 

Ad. 6 W sprawach różnych nikt z Radnych nie zabrał głosu.  

 

Ad. 7 Posiedzenie Komisji BiF o godz. 15:16  zostało zamknięte 

   

  Przewodnicząca Komisji  

               Budżetu i Finansów  

            /-/ Agnieszka Djorić /-/ 


